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Vragen:
Afgelopen jaar zijn de gasprijzen flink gestegen, met grote gevolgen voor veel huishoudens in 
Nederland. De PvdA heeft voor het kerstreces meermaals aandacht gevraagd voor de stijgende 
warmtetarieven in studentencomplexen en de dreigende energiearmoede onder onze inwoners. 
Toch blijft deze problematiek spelen nu onlangs is gebleken dat ook huishoudens met 
stadsverwarming de dupe worden van de stijgende gasprijzen door de koppeling van de 
gasprijzen aan de prijs voor stadsverwarming. Een inwoner deelde met ons zijn situatie: Bij een 
verbruik van 25 GJ bedraagt de verhoging op jaarbasis € 500. Dat is een percentage van 43%. 

In steden als Enschede, Breda en Tilburg hebben gemeenten energiebedrijven daarom 
opgeroepen niet het maximale tarief te vragen. Huishoudens zitten immers vast aan hun contract 
voor stadsverwarming, gezien de monopoliepositie van Eneco. 

Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende vragen:

1. Hoe hoog is de stijging en wat betekent dit voor de portemonnee van Utrechters? Hoeveel 
moeten zij meer gaan betalen? Wat is het gemiddelde, wat zijn de bandbreedtes?

2. Is de wethouder bereid met Eneco in gesprek te gaan over (toekomstige) stijging van de 
gasprijs en de koppeling die Eneco hierin legt met de stadsverwarming?

3. Herkent de wethouder de signalen uit andere steden? 
4. Steunt de wethouder de lobby om de gasprijs en de prijs voor stadsverwarming los te 

koppelen, gezien het afnemende gebruik van aardgas? Zo ja, hoe geeft zij hier invulling 
aan?

5. Is de wethouder bereid om mensen getroffen door prijsstijgingen van Eneco te 
compenseren met de oprichting van een fonds? Zo nee, waarom niet? Zo ja, hoe denkt zij 
dit in te vullen?

6. Kan het gemeentelijke energieloket hierover communiceren, zodat inwoners met vragen of 
nijpende (financiële) toestand meer informatie hier over kunnen vinden?

7. Wat kan de wethouder nog meer doen om de betaalbaarheid van de stadverwarming te 
borgen, ook gelet op het feit dat er niet meerdere aanbieders zijn? 
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